
Susitikimo su gyventojais dėl gatvių modernizacijos 
kūrybinių dirbtuvių apibendrinimas 

Aptarinėjama tema: Pilaitės gatvių modernizacija 

Susitikimo laikas ir vieta: 2025 01 16, 18:00-20:00 val., Vilniaus Pilaitės gimnazija, Tolminkiemio g. 
2D, Vilnius, 06206. 

Susitikimo rezultatas: dalyviai pritarė pokyčiams ir identifikavimo spręstinas problemas. 

Susitikime dalyvavo šie specialistai:  

- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertas Edgaras Stankevičius 
- SĮ Susisiekimo paslaugos, judumo ekspertė Indrė Ivanauskaitė 
- UAB Smart Continent LT, partneris Aurelijus Jaruševičius 
- UAB Smart Continent LT, vyresnioji analitikė Gintė Purauskaitė 
- Vilniaus miesto savivaldybės infrastruktūros grupės atstovas Jaroslav Kliukovski 

Susitikime dalyvavo gyventojų: 13 

Susitikimo eiga: 

1. SĮ Susisiekimo paslaugos atstovas Edgaras Stankevičius susitikimo pradžioje trumpai pristatė 
gatvių modernizacijos projektą. 

2. Smart Continent LT, UAB atstovas Aurelijus Jaruševičius pristatė Pilaitės gatvių 
modernizacijos esamos situacijos analizę ir vykdomos apklausos rezultatus.  

3. Po pristatymo, dirbtuvių dalyviai suskirstyti į darbo grupes pagal gyvenamąją vietą, kur dalyvių 
buvo prašoma identifikuoti kylančias problemas bei pateikti pasiūlymus planuojamoms 
ramaus eismo zonos gatvėms.  

Gyventojų klausimai: 

a) ar projekto tikslas sumažinti greitį? 
b) ar tikrai svarbu greitis, o ne automobilių kiekis? 
c) ar yra ryšys, kad šiaurinėje dalyje vyksta didžioji dalis eismo įvykių? 
d) kiek realu turėti daugiaaukšti parkinką? 

Gyventojų identifikuotos problemos ir pasiūlymai: 

Gyventojai susitikimo metu išskyrė automobiliais apstatytas perėjas, dėl kurių suprastėja 
matomumas. Buvo siūloma įrengti ir fizinius sprendimus, ypač aplink perėjas, kad mašinos nebūtų 
paliekamos ne vietoje. 

Viena iš labiausiai minimų problemų – vaikų atvežimas į ugdymo įstaigas. Pasak dirbtuvėse 
susirinkusių gyventojų, tėveliai vaikus paleidžia neleistinose vietose. Pavyzdžiui, Įsruties g. vaikai 
paleidžiami prie šviesoforinės sankryžos, nesvarbu, koks signalas tuo metu dega, dėl to gatvėje rytais, 
gyventojų teigimu, susidaro spūstys. Tuomet vaikai kerta gatvę tam neskirtose ir neleistinos vietose, 
todėl,  svarbu sudaryti sąlygas, kad vaikai būtų paleidžiami saugiose vietose.  

Gyventojai siūlė bausti  neleistinose vietose parkuojamus ir sustojančius automobilius,  tam, kad būtų 
sprendžiamos aukščiau minimos problemos. Taip pat siūlė įrengti kameras, iš kurių surinktos 
medžiagos būtų skiriamos baudos. 



Kita gyventojų keliama problema buvo susijusi su pėsčiųjų takais. Gyventojų teigimu daug teritorijoje 
esančių šaligatvių nėra atnaujinti, esama danga ištrupėjusi, o šaligatvių bortai nenuleisti.  Buvo 
minima, jog per nesutvarkytus šaligatvius sunku judėti su vaikais vežimėliuose ir kitomis 
priemonėmis. Buvo minima ir  tai, kad automobiliai yra statomi pėsčiųjų takuose, todėl gyventojai 
siūlė įrengti fizinius barjerus. Tačiau kiti gyventojai kvestionavo tokį siūlymą ir teigė, kad per įrengus 
barjerus nepravažiuotų sniego valymo technika. 

Buvo minima dar viena problema – trūkstama Smalinės g. ir Įsruties g. jungtis (šiuo metu automobiliai 
iš Įsruties g. į Smalinės g. patenka per daugiabučių kiemus). 

Kitas problemines vietas ir pasiūlymus gyventojai pateikė darbo grupių metu, atvaizduojant 
žemėlapiuose. Į iškeltas problemas ir teiktus pasiūlymus bus atsižvelgiama rengiant koncepciją. 

PRIDEDAMA: 

1. Kūrybinių dirbtuvių metu dalyvių pateiktų problemų ir pasiūlymų apibendrinimas 
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